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INTERPELACJA 

Dotyczy: Położenie nawierzchni asfaltowej na odcinku ul. Jedlickiej w Zgierzu. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

od dłuższego okresu czasu wielu mieszkańców Zgierza zgłaszało mi problem odcinka 

ul. Jedlickiej biegnącego wzdłuż torów kolejowych PKP, którego stan techniczny ulega ciągłej 

degradacji. Jest to ta część ul. Jedlickiej, w obrębie której nie ma położonej nawierzchni 

asfaltowej, biegnącej do skrzyżowania z ul. Grotnicką, a następnie do przejazdu kolejowego. 

Remont wspomnianego odcinka byłby z pewnością alternatywą zarówno dla okolicznych 

mieszkańców poruszających się m.in. do centrum naszego miasta, jak i osób udających się 

z niego do miejsca zamieszkania czy też do działek zlokalizowanych w pobliskich Grotnikach, 

Ustroniu. Takie rozwiązanie przyczyniłoby się do odciążenia ruchu przy ul. Wiosny Ludów, 

który wzrasta z każdym rokiem. Zdaję sobie sprawę, że przytoczony problem dotyczy miasta 

Zgierza, jednak droga biegnąca wzdłuż torów kolejowych znajduję się w pasie linii kolejowych 

PKP pod który podlega. Dlatego, w imieniu mieszkańców bardzo proszę Pana jako Prezydenta 

Miasta Zgierza o zapoznanie się z ww. problemem i zwrócenie się do Zarządu PKP w celu 

podjęcia działań mających na celu wykonanie nawierzchni asfaltowej na tym odcinku 

ul. Jedlickiej. 

Z wyrazami szacunku, 
Sebastian Szulc. 
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